
Referat af bestyrelsesmøde i Sottrupskov Landsbylaug d. 09.04.24 
Tilstede: Klaus, Betta, Gisela, Gertrud, Pernille, Ebbe, Maja 
Fraværende:  

Punkt Dagsorden: Referat 

1 1. Konstituering af 

bestyrelsen 

 

Formand: Betta 

Næstformand: Gisela 

Kasseren: Ebbe 

Sekrætær: Pernille 

Webmaster/bosætningskoordinatoren: Klaus 

Medlem: Gertrud 

Medlem: Maja 

Suppleant: Anni 

  

2 Nyt fra arbejdsgrupperne 1a: Shelter og bålplads v Maja 
Intet nyt. 

1b: fællesspisning med bankospil v/Ebbe. 
Intet nyt 

1c: Juletræstænding v/ Gisela 
Intet nyt 

1d: Kajakvedligehold v/ Maja. 

går i gang omkring 1. maj. Der bliver behov for lidt 

renovering. 
1e: Infrastruktur v/Ebbe.  
Intet nyt 

11f: Cykel og Padelboardpumpe v/ Pernille. Intet nyt 

1g: Alternativ til Grundlovsfest v/ Pernille. 
Invitationerne er sendt ud.  Da det er et lukket selskab bliver 
der ikke søgt spiritusbevilling 

1h: Vinterbad og Sauna v/Pernille 
Vi starter op på badning igen onsdag den 10.04.24 

1I, Brolaug og tømmerflåde.  

Lauget starter i weekenden den 13. april og arbejder de 

næste 4 weekender med at renoverer broen. Klaus er i 

gang med at lave en brugsaftale mellem ejere og 

landsbylauget.  
 

3   4160,- på kajakkonoten 

34800 kr. på landsbylaugets konto. 

4 hjemmesiden Hjemmesiden: Betta tjekker op på, om alle emailadresser 
virker. 
Referatet fra generalforsamlingen er lagt på hjemmesiden. 

5 udviklingsplanen udviklingsplanen skal løbe over 10 år i stedet for 5 år og vi skal 
have delt den op i langsigtede og kortsigtede mål.  

Vi sætter punktet på næste bestyrelsesmøde, hvor vi 
gennemarbejder udviklingsplanen. Inden vi mødes har alle 



bestyrelsesmedlemmer læst og kommenteret på 
udviklingsplanen.  

Dato: mandag den 13. maj kl. 19.00 ved Gisela. 

3 Evt:  Ebbe tager til landsbytopmøde og folkemødet på Bornholm. 
Betta regner også med at tage med til landsbytopmødet.  

Der skulle have været afholdt hjertestarterkursus i aften, men 
det blev aflyst da underviseren blev syg.  

Den 16. april er der foredrag om biodiversitet. Ebbe, Gertrud og 
Pernille er tilmeldte. 

Infotavle: Gertrud spørger om der er interesse for en infotavle 
til byen. Pernille fortæller, at der skal en infotavle ved broen. Vi 
aftaler at afprøve én infotavle ved broen. Bliver den brugt kan 
vi investere i endnu én til midtbyen.  

 

   

- Næste møde: tirsdag den 13. maj kl. 19.00 ved Gisela 
- Punkter til næste dagsorden: udviklingsplanen.  

 

 


